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Mondelinge vragen n.a.v. Informatienota beantwoording Motie Afvalbakken in de 
openbare ruimte. 
 

Zwolle, 17 dec ‘18 
 
Geacht College, 
 
Vandaag precies een jaar geleden werd op initiatief van de VVD raadsbreed de motie Afvalbakken in de 
openbare ruimte aangenomen die het college verzocht samen met burgers te onderzoeken op welke logische 
plaatsen vuilnisbakken kunnen worden terug geplaatst of welke andere middelen kunnen worden ingezet om 
meer zwerfafval te voorkomen en hierover de financiële consequenties zo spoedig mogelijk te rapporteren aan 
de raad.  
De motie was destijds opgesteld n.a.v. signalen van Zwollenaren die veel overlast ervoeren door zwerfafval. 
Daarnaast werden de bakken bij bijvoorbeeld speeltuinen gemist. Ook werd in die tijd een petitie gestart voor 
meer vuilnisbakken waar 699 Zwollenaren aan deelnamen.  
U geeft in de beantwoording het volgende aan: Zwollenaren zijn uitgenodigd mee te praten over prullenbakken 
in de openbare ruimte. Er was weinig animo om mee te praten. Alles terugplaatsen kost 170.000. U geeft aan 
volgens een beslisboom te werken waar burgers over hebben meegedacht. Bij speeltuinen worden ze niet 
terug geplaatst. Dit kost 35.000. Uit het onderzoek blijkt tevens dat er niet meer zwerfvuil in Zwolle is nadat de 
vuilnisbakken werden verwijderd. U gaat wel extra investeren op overlast door hondenpoep. 
De VVD ziet dat als het om zwerfvuil gaat je soms ook maatwerk nodig hebt. In het zomerseizoen is er 
bijvoorbeeld veel meer zwerfafval. Bewoners die aan onze stadsparken wonen kunnen daar over mee praten. 
De VVD vindt dat het beleid wat betreft afvalbakken ook moet aansluiten op wat we verder doen met afval, het 
scheiden er van. Op 24 oktober 2016 nam de raad raadsbreed een motie aan met als doel te onderzoeken of 
afvalbakken ingezet kunnen worden waar afval ook in de openbare ruimte in gescheiden kan worden, we 
moeten ook in de openbare ruimte uitstralen wat we doen met afval.  
De VVD begrijpt dat 170.000 uitgeven aan vuilnisbakken niet kan, maar maakt zich wel zorgen over de 
beantwoording. Er was weinig animo was om mee te praten bij Zwollenaren terwijl er destijds 699 mensen 
deelnamen aan de petitie en het onderwerp veel besproken werd op social media. De VVD komt daarom tot de 
volgende vragen: 
 

- Kan het college aangeven hoe het de uitkomsten van het onderzoek ook laat aansluiten bij de beleving 
van Zwollenaren?; 

- Is het college bereid het onderwerp te agenderen op de agenda van de reguliere wijkbijeenkomsten 
en over de uitkomsten te rapporteren aan de raad?; 

- Is het College met de VVD van mening dat nu er weinig animo was om mee te praten ook afgeweken 
moet kunnen worden van de beslisboom en meer maatwerk geleverd moet kunnen worden en er dus 
in specifieke gevallen bijvoorbeeld wel een vuilnisbak bij een speeltuin of bankje moet kunnen worden 
geplaatst? Wil het college ook kijken naar seizoensgebonden maatwerk?; 

- Vindt het College met de VVD dat het beleid voor afvalbakken in de openbare ruimte moet aansluiten 
bij de rest van het afvalbeleid en is het college bereid om een pilot bijvoorbeeld in de binnenstad te 
starten met het plaatsen van bakken waarin afval gescheiden kan worden ingezameld?  

 
Namens de VVD fractie, 
 
 
Hans Wijnen 

 


